

FIRST INTERNATIONAL NETWORK DAY
FOR INDUSTRIAL FIRE FIGHTING AND DISASTER PREVENTION

COME
AND JOIN US

SAFEGUARDING INDUSTRY – INTERNATIONAL 2026
WFVD / JUNE 1, 2026 / 12:00 P.M. / INTERSCHUTZ HANNOVER

FIRST INTERNATIONAL NETWORK DAY

FIND: NEW INSIGHTS! > INSPIRATIONS! > GREAT EXPERTS!
> NEW PARTNERS! > TOMORROW'S SAFEGUARDING INDUSTRY PRACTICE!

SEID DABEI!

Die INTERSCHUTZ 2026 eröffnet am 1. Juni – und wir laden euch ein zu einem ganz besonderen Auftakt: dem First International Network Day des WFVD! Euch erwartet ein exklusives Programm:

12:00 WELCOME

12:30 GEFÜHRTE VIP-TOUREN

Zusammen mit dem Team der INTERSCHUTZ bieten wir Führungen mit unterschiedlichen thematischen Schwerpunkten an, zu denen die jeweiligen Top-Aussteller euch ihre Innovationen präsentieren: Tour 1 Fire Engine Technologies / Tour 2 Personal Protective Equipment / Tour 3 Safeguarding Industry / Tour 4 Fire Prevention

15:00 / 16:00 KEYNOTES & PRESENTATIONS

Kurzvorträge am Stand des WFVD für das weltbeste Publikum – den Führungskräften der Werkfeuerwehren und anderer Blaulichtorganisationen! Big Player und herausragende Spezialisten aus der gesamten Branche haben bereits ihren 10-Minuten-Slot gebucht. Nutzt diese Chance auch für euch und euer Unternehmen! Kontakt: siinternational26@wfvd.de

18:00 WFVD VIP NETWORK EVENING

Wir laden weltweit führende Persönlichkeiten aus den Bereichen Industrielle Brandbekämpfung und Katastrophenschutz in der Industrie sowie unsere wichtigsten Industriepartner ein zu unserem VIP NETWORK EVENING. Mit Snacks, Getränken und einer guten Atmosphäre feiern wir unsere gemeinsame Mission: Safeguarding Industry!

Die Teilnahme an der gesamten Veranstaltung ist für euch kostenlos! Nicht nur das: Alle internationalen Teilnehmer, die von außerhalb Deutschlands zu uns kommen, erhalten ein kostenloses INTERSCHUTZ-Wochenticket! Dafür müsst ihr euch lediglich auf unserer Homepage registrieren: wfvd.de Bitte beachtet: Ohne Registrierung ist die Teilnahme an der Veranstaltung nicht möglich.

JOIN US!

INTERSCHUTZ 2026 opens on June 1– and we invite you to a very special kick-off event: the WFVD's First International Network Day! An exclusive program awaits you:

12:00 p.m. WELCOME

12:30 p.m. GUIDED VIP TOURS

Together with the INTERSCHUTZ team, we are offering guided tours with different thematic focuses, during which the respective top exhibitors will present their innovations to you: Tour 1 Fire Engine Technologies / Tour 2 Personal Protective Equipment / Tour 3 Safeguarding Industry / Tour 4 Fire Prevention

15:00 / 16:00 KEYNOTES & PRESENTATIONS

Short presentations at the WFVD booth for the world's best audience – the leaders of plant fire departments and other emergency services! Major players and outstanding specialists from across the industry have already booked their 10 minutes slots. Take advantage of this opportunity for yourself and your company! Contact: siinternational26@wfvd.de

18:00 WFVD VIP NETWORK EVENING

We invite the top leaders worldwide in industry fire fighting and disaster prevention along with our key industry partners to our VIP NETWORK EVENING. Snacks, drinks and a good atmosphere will be provided to celebrate our joint mission: safeguarding industry!

This outstanding event is completely free of charge! In addition, a complimentary, whole week INTERSCHUTZ ticket will be provided to all international participants, that come to visit us from outside Germany! All you need to: Register on our homepage: wfvd.de Please note: Without registration it's not possible to attend any part of the event.



MAKE AN IMPACT: BECOME A SAFEGUARDING INDUSTRY SPONSOR

PRÄSENTIERT EUER LOGO

Durch die Platzierung eures Logos unterstreicht ihr, dass Safeguarding Industry auch eure Mission ist. Roll-ups mit den Logos unserer Sponsoren heben auf der Veranstaltung euren Beitrag hervor. Sendet dafür euer Logo in einem druckfähigen Format.

LOGO-PRESENTATION AUF ROLL-UP
EUR. 1.500,-

STELLT EURE HIGHLIGHTS VOR

Gebt einen kurzen Einblick in euer Unternehmen und die Highlights eurer Produkte. In einer etwa zehnminütigen Präsentation während der Session KEYNOTES & PRESENTATIONS stellt ihr euch den weltweit führenden Köpfen der Sicherheitsbranche vor!

KEYNOTE/PRESENTATION (MAX. 10 MINUTEN)
EUR. 475,-

GEBT WAS DAZU

Ihr seid ein kleines Unternehmen und das Budget ist begrenzt? Vielleicht könnt ihr ein wenig für die Teilnahme eures Teams beisteuern. Selbst ein kleiner Betrag hilft!

GEBÜHR FÜR UNTERNEHMENSVERTRETER
EUR. 59,-

ANMELDUNG

Alle oben genannten Sponsoring-Möglichkeiten könnt ihr auf unserer Homepage wfvd.de buchen.

Bitte stellt sicher, dass eure Teams sich frühzeitig für die Veranstaltung anmelden! Wir würden es begrüßen, wenn ihr euch als „Unternehmensvertreter“ anmeldet (Gebühr: EUR. 59,-). Alternativ wäre eine Anmeldung als regulärer Teilnehmer möglich (keine Gebühr, kein kostenloses INTERSCHUTZ-Ticket).

KONTAKT

Wenn ihr Fragen habt, helfen wir euch gerne weiter. Bitte wendet euch an:
Si-international26@wfvd.de
Weitere Informationen findet ihr auf unserer Homepage.

DISPLAY YOUR LOGO

By displaying your logo, you emphasize that safeguarding industry is also your mission. During our event we will display roll-ups with our sponsor's logos to highlight your contribution. You only have to deliver your logo in a printable format.

LOGO PRESENTATION ON ROLL-UP
EUR. 1.500,-

PRESENT YOUR HIGHLIGHTS

Give a short insight on your company and your product highlights. In a 10 minute presentation during the KEYNOTES & PRESENTATIONS you have the opportunity to present yourself to the top leaders in safeguarding industry worldwide!

KEYNOTE/PRESENTATION (MAX. 10 MINUTES)
EUR. 475,-

COVER YOUR SHARE!

You are a small company and the budget is limited? Maybe you are able to contribute just a little bit to cover for your representatives. Even this small amount would help!

COMPANY REPRESENTATIVE FEE
EUR. 59,-

REGISTRATION

All above-mentioned sponsorship opportunities can be booked on our homepage wfvd.de

Please ensure that every company representative registers for the event as well! We would appreciate it if your representatives registered as company representatives (EUR 59,- fee). The alternate registration would be possible as a regular participant (no fee, no complimentary INTERSCHUTZ ticket).

CONTACT

If you have any questions we would be more than happy to help you. Please contact:
Si-international26@wfvd.de
Additional information can be found on our homepage